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Daca spun "Meniul Zilei", cu siguranta va reamintiti cu totii de articolul despre initiativa unui
sighetean care si-a dorit sa realizeze un site in care sa includa toate restaurantele si localurile
din Sighet care ofera si meniul zilei. Va propun un interviu cu Mihai Nistor despre aces proiect,
alte proiecte la care a mai lucrat, premiile pe care le-a castigat si planurile sale de viitor. 1.
Cum mai e viata lui Mihai Nistor in ultima perioada ?
Mhai: 
In aceste vremuri de criza, in care traim cu totii, as cita aici un vers dintr-un cantec, al lui Traian
Ilea, "la tati ni-i greu". In mare parte sunt ocupat cu studiile universitare, fiind in perioada
examenelor partiale, am primit si cateva proiecte de freelancing care ma tin destul de ocupat,
plus unele idei care nu inceteaza sa imi faca nopti albe.   
2. Ce s-a mai intamplat cu proiectul ”Meniul zilei”? 
Mhai: 
Proiectul nu este abandonat, doar ca, din cauza lipsei de continut, a trebuit sa il inchidem
momentan, pana aflam si noi exact ce anume ar convinge patronii de restaurante sa furnizeze
continutul de tip Meniul Zilei, pentru ca meniul normal il agregam noi. Lucram la o noua
versiune, cu un aspect grafic mai atragator si cu un continut mai complex.   
 
3. Care sunt planurile de viitor pentru acest proiect?
Mhai: 
Recent am fost la conferinta ,,How to Web 2011'', organizata la Bucuresti de Bogdan Iordache,
un om extraordinar pe care am avut ocazia sa il intalnesc vara aceasta in Bulgaria la Scoala de
Vara PCWorld. Conferinta a fost axata nu doar pe web ci si pe partea de antreprenoriat/startup.
Acolo au fost prezenti mai multi investitori, care ne-au prezentat pasii necesari pentru a porni
"cu dreptul" o afacere, si cum se pot evita greselile pe care acestia le-au facut. In momentul de
fata, aplicand in practica sfaturile primite, am regandim conceptul, si in prima faza ar trebui sa
stabilim o legatura cu proprietarii de restaurante, ca sa aflam exact care sunt nevoile acestora.
Pana acum in demersul nostru conceptul era axat pe nevoile clientilor, pe care aparent
majoritatea inca nu le inteleg. Am atasat si un preview cu noul site, iar potentialii clienti pot sa-si
exprime parerea. Sper sa revina pe piata cat mai curand posibil, iar de data aceasta sa devina
chiar util, cum era gandit initial.   
4. Ce alte planuri de cariera mai ai/ proiecte in viitorul apropiat? 
Mhai: 
Prezentul este foarte dinamic, zi de zi apar noi oportunitati, in timp ce altele dispar. Recent am
participat si la Startup Weekend Romania, eveniment desfasurata tot la Bucuresti. Am avut o
idee de creare a unui joc social/actiune pe platformele mobile, dar nu s-a materializat din lipsa
programatorilor care sa lucreze impreuna cu mine. Dar, in schimb, am avut ocazia sa ma alatur
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unei echipe, cu care am dezvoltat, in 54 de ore, proiectul Say Happy Birthday. Este vorba
despre un proiect foarte indraznet, care incearca sa alunge mesajele de ,,La multi ani!'', un text
lipsit de orice personalitate, si sa le inlocuiasca cu mesaje video. Am obtinut locul doi cu acest
proiect, eu aducandu-mi contributia pe partea de webdesign si animatie. Din pacate nu s-a
premiat decat locul intai, dar am mare incredere in proiect, si ceilalti colegi din echipa au tot
sprijinul meu pentru a-l dezvolta, asa ca sper sa facem o treaba buna impreuna si pe parcurs. 
Am avut ocazia sa intalnesc si sa imi fac multi prieteni din toata tara, pasionati de acelasi lucru,
si anume antreprenoriatul, animati si ei de sentimentul acela extraordinar pe care il ai cand
lucrezi la un proiect, singur sau impreuna cu o echipa la fel de pasionata, sperand ca ideea
aceea va schimba lumea. In acelasi timp mi-am formulat o idee pentru un alt proiect, dar nu voi
dezvalui inca nimic, trebuie prima data sa fac acel studiu de caz, peste care am sarit cu Meniul
De Azi, si daca totul este in regula se va materializa, pentru ca este o idee la fel de simpla dar
necesara din punctul meu de vedere.  
Si nu in ultimul rand, as dori ca, undeva in viitorul nu prea indepartat, sa organizez un
eveniment de acest tip la Sighet, pentru a oferi o sansa si tinerilor din zona, si nu numai,
sa isi inceapa un startup, pentru ca sunt sigur ca unii dintre ei au idei de valoare. Trebuie
doar sa intalneasca oamenii potriviti care pot sa-i ajute. Deci daca este cineva interesat,
ma poate contacta, iar cu sprijinul unor sponsori se poate realiza ceva frumos, pentru ca
zona Maramuresului poate, prin frumusetile sale, sa atraga oameni de valoare care sa
participe la un asemenea eveniment, si sa impartaseasca din experienta lor.  
Link-uri utile:
http://how-to-web.net/
http://romania.startupweekend.org/
http://scoalavara.ro/
http://sayhappybirthday.com/
 
Preview la Meniul De Azi cum arata in momentul de fata in spatele cortinei:
http://i39.tinypic.com/20aqatw.jpg
Iti multumim !
noiembrie 2011

 2 / 2

http://how-to-web.net/
http://romania.startupweekend.org/
http://scoalavara.ro/
http://sayhappybirthday.com/
http://i39.tinypic.com/20aqatw.jpg

